



**Made
in Russia**

Voluntary certification system «Made in Russia»
Registered in the Unified Register of registered voluntary certification systems
Reg. № РОСС RU.31685.04РЭЦО from the 24th of May 2017

Система добровольной сертификации «Сделано в России»
Зарегистрирована в Едином реестре зарегистрированных систем
добровольной сертификации
Per.№ РОСС RU.31685.04РЭЦО от 24 мая 2017 г.

CERTIFICATE OF CONFORMITY

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

№ CC.001802

Valid from 21.07.2025 **to** 20.07.2028
Срок действия с по

Applicant / Manufacturer: "RESEDA" LLC, 452800, Russia, Republic of Bashkortostan, Uralskaya St., Yanaul, 12

Place of production: 420021, Russia, Republic of Tatarstan, Kazan, Brothers Petryaev str., 5, building 5,

Заявитель / Изготовитель: ООО "РЕСЕДА", 452800, Россия, Республика Башкортостан, г. Янаул, ул. Уральская, д. 12

Место производства: 420021, Россия, Республика Татарстан, г. Казань, ул. Братьев Петряевых, д. 5, корп. 5

Products: Cosmetic gels "Lifting cream for the skin around the eyes" trademark "RESEDAODOR" (EAEU HS Code 3304 99 000 0)

Продукция: Гели косметические «Лифтинг крем для кожи вокруг глаз» товарного знака "RESEDAODOR" (Код ТН ВЭД ЕАЭС 3304 99 000 0)

Comply with the voluntary certification system "Made in Russia" requirements

Соответствует требованиям Системы добровольной сертификации «Сделано в России»

Certificate is issued on the basis of: Declaration of Conformity of company "RESEDA" LLC No. 1 dated 11.07.2025 in the direction of "Reliability" of the "Made in Russia" voluntary certification system

Сертификат выдан на основании: Декларации о соответствии компании ООО "РЕСЕДА" № 1 от 11.07.2025 по направлению "Надежность" системы добровольной сертификации "Сделано в России"

Made in Russia VCS Holder Russian Export Center JSC;
123610; Moscow; Presnensky municipal district;
Krasnopresnenskaya embankment; 12; floor 13; room 1301;
e-mail: madeinrussia@exportcenter.ru
tel.: +7(495)937-47-47

Expert Support Center Director
Директор центра экспертной поддержки

Держатель СДС «Сделано в России» АО «Российский экспортный центр»; 123610; г. Москва; вн.тер.г. муниципальный округ Пресненский; наб. Краснопresненская; д. 12; этаж 13; пом. 1301
адрес электронной почты: madeinrussia@exportcenter.ru
тел.: +7(495)937-47-47



M.R. Shulgina
М.Р. Шульгина